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Verslag vergadering van 25 maart 2025 
 
Aanwezig:    
Claudia Bokel, Frans Buurman, Frank Klomp (vz),  Kees van der Klooster, Barbara Nillesen, 
Miranda van Velzen, Alie Verbaas en Dirk Visser (secr.)  
 
Afwezig met kennisgeving: 
Gijs Bouwman, Pieter Bongaarts, Selcan Toonen en Debbie ten Westenend 

1. Opening 
We openen de vergadering om 19h40 met gebak. Dit gebak is geschonken door de Kinkel als 
dank voor de fietsnietjes. 

2. Mededelingen 
Gijs Bouwman en Jan Heijmen zeggen hun lidmaatschap op van het wijkplatform. 

 
Nick Huberts komt op 22 april onze wijkplatformvergadering bezoeken. We willen vooral de 
recente verschenen notitie ‘Grotere opgaven in Bemmel’ van het college van de gemeente 
Lingewaard bespreken. De notitie gaat over wat er moet gebeuren met de locatie OBC, als 
deze niet meer in gebruik is, de aanpassing van het Kinkelenburgpark en het versterken van 
het kernwinkelgebied van Bemmel. 

 
Op 24 maart is er een stuurgroepvergadering geweest. Naast de wethouder en de 
gebiedscoördinatoren waren de wijkplatforms uitgenodigd. Namens wijkplatform Bemmel 
Centrum waren Frank en Dirk aanwezig. Doel was om te bespreken hoe we met ons budget 
omgaan na 1 juli en welke richtlijnen er gelden voor het besteden van het gehele budget.  
In grote lijnen komt het hierop neer dat voor 1 juli het wijkplatform kan beslissen over zijn 
eigen budget en de projecten die na 1 juli worden ingediend, daar wordt in de stuurgroep 
vergadering op of rond 1 september over beslist. We krijgen na 1 juli van de 
gebiedscoördinatoren een overzicht van het nog te besteden budget en projecten. 
Voor deze vergadering worden de voorzitters of diens aangewezen vervanger uitgenodigd. 
Zodra de definitieve versie van de richtlijnen beschikbaar is, wordt deze notitie verspreid. 
 
In de Donatushof aan Dr Hoyngstraat worden Oekraïners gevestigd. Een deel van het 
schoolplein en de groenstrook direct voor de school worden ingericht als parkeerterrein. Dit 
schoolplein maakt deel uit van speeltuin de Torteltuin, ontworpen en mede aangelgd door 
de buurt, waar veel gebruik van wordt gemaakt. De bewoners zijn dan ook tegen het 
aanleggen van dit parkeerterrein. 
Frank heeft tijdens een bijeenkomst in de Donatushof wethouder Aart Slob aangesproken 
over wat er in de verdere toekomst met dit gebouw gebeurt. Frank heeft aangegeven dat 
men graag een deel van het gebouw wil gebruiken als wijkcentrum voor de directe 
omgeving. Als de Oekraïners er wonen is een combinatie met Wijkcentrum / Huiskamer ook 
mogelijk als een ruimte wordt toegewezen en zo het ontmoeten en gezamenlijke activiteiten 
mogelijk wordt gemaakt.  
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De wijk Klappenburg is een versteende 70-80 oude wijk met alleen woningen en auto’s. De 
wethouder gaf aan dat het gebouw wordt gesloopt om plaats te maken voor woningbouw. 
(inmiddels aangesloten bij het initiatief uit de wijk om Paaseieren te laten zoeken door de 
jeugd, als actie tegen het parkeren op het schoolplein) 
 

3. Notulen vergadering wijkplatform Bemmel Centrum van dinsdag 18 februari 2025. 
Helaas komt er voor 13 april (Bemmel in Mode) geen flyer. Deze kon niet meer op tijd 
worden gedrukt. Inmiddels heeft Miranda een alternatief gemaakt. Dit alternatief zal in de 
goodiebag worden gedaan. Frank doet de suggestie of er nog wat plaatjes aan de tekst 
kunnen worden toegevoegd. 

 
Voor het overleg van het wijkplatform met een verkeersdeskundige van de gemeente zou 
Selcan vragen formuleren. In verband met afwezigheid van Selcan komt dit de volgende keer 
op de agenda te staan. Barbara heeft Selcan, op zijn verzoek, een kaart van het centrum van 
Bemmel gestuurd. Claudia vraagt ook aan Barbara om een kaart van het centrum. Een kaart 
met voldoende detail. Liefst op A0 of A1 formaat. Claudia wil deze kaart gebruiken op 
zondag 13 april voor overleg over door bewoners ervaren verkeersonveiligheid. 
Plastificeren?? 
 
Navraag Gemeente (Frank}: Flitspaal kom niet ter beschikking van Bemmel: Herckenrathweg 
/ Papenstraat wordt niet te hard gereden en er gebeuren te weinig ongelukken. 
 
Wandelroutes: zie app: OPPAD Regio Arnhem Nijmegen 
 
Beweegroute met staptegels starten: Actie Barbara 

4. Stand zondag 13 april : Flyers, Pennen, Elektronisch Logo, Bezetting. 
Een deel van de afspraken voor zondag 13 april zijn al beschreven tijdens het bespreken van 
de notulen. Als aanvulling op deze afspraken wordt er een app-groep gemaakt en deze app-
groep zal zich bezig houden met de feitelijke inrichting  van de stand en de organisatie van 
de bezetting van de stand. 
 
Dirk vraagt aan Miranda wat het nut is van een elektronisch Logo. Dat is Miranda ook niet 
duidelijk aangezien zij het logo in diverse digitale uitvoeringen op haar PC heeft staan en 
iedereen hierover kan beschikken. 

5. Budget wijkplatform (Tot welk bedrag zelf beslissen, wie geeft akkoord, enz.) 
De vragen zijn ook afkomstig van Selcan en worden doorgezet naar de volgende vergadering. 
De vergadering is van mening dat door het wijkplatform tijdens reguliere vergadering 
worden besloten waaraan geld mag worden uitgegeven.  

6. Jongerenwerk, Hangplek / JOP over de Waaldijk. Hangplek Ward 
De locatie van de nieuwe hangplek is over de dijk in de polder. De andere hangplekken moet 
blijven bestaan omdat er niet 1 maar meerdere groepen jongeren zijn, die elk hun eigen 
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sfeer en beleving hebben. Als wijkplatform besluiten we om geen geld beschikbaar te stellen 
voor de hangplek. Dit is een taak van de gemeente. 
Wel is het belangrijk om niet weer een discussie te krijgen over de locatie van de nieuwe 
hangplek. Dit vertraagt de realisatie van het project en voorkomt teleurstelling bij de 
jongeren. Uit een enquête onder jeugd en bewoners blijkt dat deze locatie (over de Dijk) 
(nog) niet op bezwaren stuit. Suggestie is gedaan om daar een representatieve overdekte 
zitplaats te maken die ook toegankelijk is voor wandelaars en fietsers. 

7. Budget verdeling 2025 voor bestaande en nieuwe projecten 
We zullen voor 1 juli nog met een aantal ideeën moeten komen voor het besteden van ons 
budget. Anders komt het in de grote pot van na 1 juli terecht en kunnen we niet zelfstandig 
beslissen over ons eigen budget. 
Na de stuurgroepvergadering is er overleg geweest tussen de 4 wijkplatforms van Bemmel 
met als doel zoveel mogelijk budget in eigen dorp te laten terecht komen. Hans zal de 4 
voorzitters uitnodigen voor overleg. 
De ideeën waar we in ieder geval geld aan kunnen besteden zijn: 

• Meer bankjes in de wijk Klappenburg, zodat het voor ouderen toegankelijker 
wordt om een rondje te wandelen. 

• VVV-zuil (Pieter wordt gevraagd dit idee nader uit te werken) 
• Stadspark aantrekkelijker maken 
• Wandel- en fietsroutes (bijvoorbeeld d.m.v. QR-codes) beschikbaar maken in 

centrum van Bemmel eventueel gecombineerd met een beweegrouter 
• Wijkplatform Bemmel centrum promotiemateriaal  

8. Voortgang bestaande projecten 
- Barbara vraagt aan Frank eerst even met de andere wijkplatforms te overleggen voor 

definitief roulatieschema van de smileys. Frank vindt dat niet nodig omdat volgens 
hem de locaties al bekend zijn. Barbara neemt het mee naar overleg Hoogste Belang. 

- Claudia en Frank zullen namens het wijkplatform deelnemen aan het overleg met de 
gemeente en PIUS X over de beweegtuin op het grasveld bij de PIUS X. Het idee van 
een beweegtuin is binnen de gemeente besproken en de gemeente is positief over 
het idee. 

- Barbara had het verplaatsen van de bankjes op het grasveld aan de Klappenburg 
even op stop gezet. Dit omdat niet bekend was wat er met de nabij gelegen 
speeltuinen zou gebeuren. Besloten is om de speeltuin aan de van Oppenraaijstraat 
opnieuw te inrichten en dat bij de WADI aan de Kastanjelaan geen speeltoestellen 
worden geplaatst.  

9. Rondvraag. 
Barbara heeft Frank en Dirk een notitie gestuurd met als titel Grotere Opgaven in 
Bemmel. Deze startnotitie gaat over het opnieuw inrichten van de locatie OBC na 
overgang OBC naar het nieuwe gebouw, het inrichten van het  Kinkelenburgpark en als 
laatste het versterken van het kernwinkelgebied van Bemmel. Deze notitie, aangevuld 
met een presentatie, zal onder de leden van het wijkplatform worden verspreid. 
Inspreken is mogelijk tijdens de Inforonde op 3 april. Aanmelden tot 2 april 12 uur. 
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Kees meldt dat er afgelopen week weer 4 personen zijn gevallen over de verhoogde rand 
van de grijze stenen aan de Loostraat. Een meisje moest zelfs opgehaald worden door 
haar vader omdat haar fiets defect was. Kees wordt gevraagd deze incidenten te melden 
bij de gemeente eventueel met bijbehorende foto’s. 
Alleen veel meldingen zijn voor de gemeente aanleiding om hier iets aan te doen. 
 
Kees geeft aan dat het misschien nuttig is om de flyer van Miranda in de brievenbus te 
stoppen van de bewoners in het nieuwe appartementencomplex naast het Wapen. Aldus 
wordt besloten. 
 
Waardwonen en SWL organiseren activiteiten op Burendag. Vraag van Barbara is of wij 
willen meeliften in deze activiteiten. 

10. Sluiting. 
Frank sluit om 21h35 de vergadering. 

Lopende punten voor zover niet op de agenda: 
• Woonvisie Bemmel van Waardwonen 
• Mariaschool / Donatus als Wijkcentrum 

 

 

Lopende punten voor zover niet op de agenda: 
a. Actualiseren wijkvisie Bemmel van Waard wonen 

 
Datum Actie Wie 
25-3 Verplaatsen bankjes Klappenburgstraat Barbara 
 VVV-zuil Pieter 
 Camperplaats wandelroute met borden  
 Inrichting Kinkellokaal / Jongeren Miranda 
 Staptegels / Beweegroute Claudia 

 
 
NB:  De volgende vergaderingen zijn op:    

22 april 2025 aanvang 19h30 in de Kinkel zaal STUDIO 2 
20 mei 2025 aanvang 19h30 in de Kinkel zaal STUDIO 2 
17 juni 2025 aanvang 19h30 in de Kinkel zaal STUDIO 2 
9 september 2025 aanvang 19h30 in de Kinkel zaal STUDIO 2 
21 oktober 2025 aanvang 19h30 in de Kinkel zaal STUDIO 2 
18 november 2025 aanvang 19h30 in de Kinkel zaal STUDIO 2 
16 december 2025 aanvang 19h30 in de Kinkel zaal STUDIO 2    

 


